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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ЗА ВРЪЗКИ С ГРАЖДАНСКОТО ОБЩЕСТВО 

ПРОТОКОЛ  № 08 

На  заседание на 09 юли 2024 г. 

Днес, 09 юли /вторник/ от 10.00 ч. се проведе заседание на Постоянната комисия за 

връзки с гражданското общество. Заседанието беше открито от Председателя на 

комисията г-н Николай Велчев  в 10.35 ч. При направената проверка на кворума беше 

установено, че присъстват    7 /седем/ общински съветници , поради което 

заседанието може да бъде проведено. Членовете на комисията гласуваха  дневен  ред  

както следва: 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай  Велчев- председател за 

2. 

Румен  Александров –   зам.-

председател за 

3. 

Ася Тодорова – зам.-

председател за 

4. Благовест Георгиев за 

5. Благовеста Кенарова за 

6. Марта Георгиева за 

7. Драгомир Младенов за 

  Общо гласували:  7 

  в т.ч.: 

                                  За 7 

                                Против - 

                          Въздържали  се                   - 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред за заседанието на комисията. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

По т. 1 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-КЦ51-63939/26.06.24 г. в.в. с жалба на 
Живко Палачоров и писмо вх.№СОА24-КЦ01-51445/26.06.24 г. 
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Г-жа Л.Христова сподели, че е запозната със случая и предложи да се търси помощ за 
еднократно подпомагане на това семейство. 

Н.Велчев предложи да се открие фонд от кмета Терзиев за ремонт на общинските 
жилища. 

А.Тодорова предложи да се помисли за базова застраховка на тези жилища. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Кмета на район Подуяне да подготви доклад до СОС за финансово подпомагане на 
жалбоподателя. 

Общо гласували - 7, за – 7, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 2 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-КЦ51-57253/07.06.24 г. в.в. с жалба на 
Койно Райчев  

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Отговора се приема. 

Общо гласували - 7, за – 7, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 3 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-1648/3/20.06.24 г. в.в. с жалба на 
Владимира Емилова 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Приема отговора на Софийска вода и се чака отговора на комисията по инженерна 
инфраструктура и енергийно планиране.  

Общо гласували - 7, за – 7, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 4 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-КЦ51-61691/20.06.24 г. в.в. с жалба на 
Ванина Андонова 

Б.Кенарова заяви, че кучето има чип от СО и е необходимо да се знае какви са 
отговорностите на общината. 

М.Георгиева сподели, че на ОП “Екоравновесие“ са гласувани 4 милиона и 300 хил.лв. за 
2024 г. и директора на предприятието е длъжен да има сключен договор с 
ветеринарна клиника, щом не разполага с рентген и не може да бъде извършена 
ортопедична операция. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати жалбата до ОП“Екоравновесие“ и директора да предостави информация  
по следните въпроси: 

При положение, че ОП «Екоравновесие» не разполага с рентген и ортопед за случаи с  
постарадали кучета от ПТП и/или друго, какъв е механизмът за въстановяване на  
финансовите средства на гражданите извършили разходи за лечение, включващо 
рентген и ортопедична операция?  

В тази връзка комисията изразява становище, че ОП „Екоравновесие“ следва да 
представи Договор с регистрирано по реда на чл. 30 ЗВД ветеринарномедицинско 
заведение, разполагащо с рентген и регистриран ортопедичен специалист, 



извършващ ортопедични операции, съгласно чл. 101, ал. 2 от Наредбата 41 от 
10.12.2008 г. за изискванията към такъв тип обекти.  

 Да бъде предоставена информация по следните въпроси: 

Води ли ОП “Екоравновесие“   регистър на безстопанствените кучета с 
поставените микрочипове ? 

Води  ли ОП „Екоравновесие“  регистър на върнатите по места кучета? 

Какъв е достъпът до регистрите? 

Как се обяснява случай с ушна марка от Фондация „4 Лапи“ и микрочип на Столична 
община? 

Общо гласували - 7, за – 7, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 5 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ВК08-9020/24.06.24 г. в.в. с жалба на 
Иван Иванов 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати до ПК по екология и зам.-кмета на СО г-жа Бобчева за информация за 
дърветата. 

Общо гласували - 7, за – 7, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 6 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ВК08-9238/27.06.24 г. в.в. с жалба на Вяра 
Петрова 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати преписката до общински строителен контрол. 

Общо гласували - 7, за – 7, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 7 от дневния ред : Отговор вх.№СОА23-ГР94-457/5/24.06.24 г. в.в. с жалба на 
Иван Петров 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Жалбоподателя да се обърне към комисията по дискриминация..  

Общо гласували - 7, за – 7, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 8 от дневния ред : Отговор вх.№СОА24-ГР94-3301/2/05.07.24 г. в.в. с жалба на 
Цветан Милев  

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изпрати писмо до кмета на р-н Сердика да съдейства на  жалбоподателя.  

Общо гласували - 7, за – 7, против – няма, въздържали се – няма. 

По т. 9 от дневния ред : Жалба-сигнал вх.№СОА24-ГР94-3373/26.06.24 г. 

Въз основа на състоялите се разисквания беше взето следното решение: 

Да се изиска становище от кмета на р-н Овча Купел. 



Общо гласували - 7, за – 7, против – няма, въздържали се – няма. 

Поради  изчерпване на дневния ред , председателят на комисията закри заседанието 
в  10.55 часа. 

Протоколът е изготвен  на 12.07.2024 г. 

                                    Изготвил:                П 

 

Димана Пунчева  

    Ст. експерт 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ПК  

НА ВГО: 

                

             П 

 

 

   Николай Велчев 

 

                                     

 

                                          ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ                                                       

                                                  ПК за ВГО:                                                                            П 

                                                                                                                                                                АСЯ ТОДОРАВА                                

                                                   

 

                                                  ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ                                                       

           ПК за ВГО:                                                                            П 

                                                                                                                                          Румен Александров 


